
 

V Zašové 17. 10. 2018  zapsal Jiří Polášek  Be good 

SETKÁNÍ EKONOMICKÉ RADY FARNOSTI ZAŠOVÁ 

17. 10. 2018 
Přítomni: o. Jiří Polášek, Štěpán Maliňák, Miroslav Koleček, Pavel Hošťálek; 
Jaroslav Bernkopf, Josef Krůpa, Jiří Plandor, Host: pan Plandor 
 

1. STAV KONTA JE DNES: 194.483,- KČ. V TOM JE TAKÉ PŮJČKA NA INSTALACI 

TOPENÍ OD AOL VE VÝŠI 100.000,- KČ, SPLATNÁ DO 31.7. 2019. 

2. TOPENÍ DO PŘEDNÍCH LAVIC V KOTELE JE INSTALOVÁNO (ZA 95.000,-) NYNÍ JE 

TŘEBA NAISTALOVAT DO ZADNÍCH LAVIC NOVÉ ELEKTROVEDENÍ  A TĚLESA, 

KTERÁ JSOU UŽ ZAKOUPENA OD FIRMY KRES TÁBOR A STÁLA 133.880,- KČ, 

ZDVIŽENÍ LAVIC PROBĚHNE PŘED INSTALACÍ – BUDE OHLÁŠENO KDY, NEJLÉPE 

PŘED NEBO PO DUŠIČKÁCH. INSTALACI PROVEDE FIRMA PITRUN Z KELČE.  

3. POZEMKY (POLNOSTI A LESY - CCA 15 HA) OD SESTER DE NOTRE DAME JSOU NYNÍ 

NAŠÍM MAJETKEM. JE TŘEBA SE O NĚ STARAT!  HLAVNĚ O MLADÝ BOROVÝ LESÍK 

– PAN PLANDOR A PAVEL HOŠŤÁLEK BĚHEM 10 DNŮ ODSTRANÍ STAROU KOVOVOU  

OPLOCENKU A PAK PŘIJDE NA ŘADU PRŮKLEST – VYČIŠTĚNÍ MLADÝCH STROMŮ 

(BRIGÁDA STANOVENA NA SOBOTU 27.10.). JE TŘEBA POZVAT A ZAPOJIT 

FARNÍKY, P. MARTOCHA, TKÁČE, A DALŠÍ Z FARNÍ RADY.  PAN DAVÍDEK ANEBO 

TĚHAN BY MOHLI  POMOCI S DODATEČNOU DOTACÍ NA PRŮKLEST. OTÁZKOU JE 

KUDY SE BUDE JEZDIT? SNAD BY MOHL PAN BLAŽEK UVOLNIT CESTU? 

4. NOVÝ VODOVOD OD ŠKOLY DO FARY SE LETOS NEREALIZOVAL. JEDNAK PŘES 

DVŮR ÚSP JE NOVÉ VEDENÍ VODY A VE SKLEPĚ JE ÚDAJNĚ VODOVODNÍ POTRUBÍ 

OMOTÁNO PROTI ZAMRZNUTÍ. NAVÍC SE TAM TOPÍ BĚHEM MRAZŮ.  

5. REKONSTRUKCE 2 VITRÁŽÍ V PRESBYTÁŘI MÁ PROBĚHNOUT V ROCE 2019. 

FARNOST ZAŠOVÁ POŽÁDALA OBEC O POMOC VE VÝŠI 200.000,- KČ.  POKUD SE 

DOTACE PODAŘÍ, JE TŘEBA POSTAVIT LEŠENÍ, ABY SE MOHLO NA JAŘE ZAČÍT. 

OPRAVA DVOU OKEN BUDE STÁT OKOLO 430 TIS. KČ. BUDEME ŽÁDAT TAKÉ KÚ 

ZLÍN. NALÉHAVÁ JE TAKÉ OPRAVA 3 OKNA NAD DRUHOU ZÁKRISTIÍ – JE V 

HAVARIJNÍM STAVU. PŘIPRAVIT NA R. 2020. 

6. NAŠE FARNOST MÁ JEŠTĚ PŘISPĚT NA OPRAVU SKLADU DĚKANÁTNÍHO LEŠENÍ V 

CHORYNI ČÁSTKOU 18.300,- KČ.  

7. EVA BOROVIČKOVÁ, JAKO KATECHETKA, JE PLACENA Z AOL. OD LETOŠNÍHO 

ROKU MUSÍ NAŠE FARNOSTI REFUNDOVAT BISKUPSTVÍ VE VÝŠÍ 80% JEJÍ MZDU. 

ROČNĚ TO VYJDE ZHRUBA NA 80 TIS. KČ – KAŽDÁ FARNOST TEDY BUDE 

REFUNDOVAT CCA 40 TIS. KČ ROČNĚ.  

8. OBEC ZAŠOVÁ PRO NÁS VYŘÍDILA POVOLENÍ NA VYČIŠTĚNÍ RYBNÍKŮ NA FARNÍ 

ZAHRADĚ. JEDNÁ SE SE STAROSTOU O TO, KDE SEHNAT PENÍZE NA VYČIŠTĚNÍ I 

NAŠICH RYBNÍKŮ, AŽ DOJDE K REALIZACI ÚSTAVSKÉHO RYBNÍKA!? 

9. V RÁMCI POŽADAVKŮ UE NA GDPR BUDE FARNÍ KANCELÁŘ OPATŘENA ZÁMKY 

NA STŘÍŇ K OCHRANĚ OSOBNÍCH ÚDAJŮ FARNÍKŮ (ZAJISTÍ PAN HOŠŤÁLEK). JINAK 

JE VŠE POD ZÁMKEM! 

10. NÁVRH PANA J. KRŮPY, ABY “OS STRAČKA”, ZE SVÝCH PŘÍJMŮ VĚNOVALA ČÁST 

TAKÉ NA POMOC PRONÁSLEDOVANÝM KŘESŤANŮM, SE PROJEDNÁ NA VÝROČNÍ 

SCHŮZI SDRUŽENÍ V NEDĚLI 27.1.2019 V 15.00 HODIN V KD.  


